
Geachte leden van de raad, 

 

Al enige tijd vragen een aantal bewoners van de Poffert zoals u weet aandacht voor de 

verkeerssituatie in en rondom de kern. Hoofdzakelijk gaat het om omwonenden van het westelijk 

deel, grenzend aan de gemeente Groningen. Aangezien het grootste probleem van hard rijden en 

trillingen zich op grondgebied van de gemeente Westerkwartier bevindt, zijn de omwonenden reeds 

eerder veelvuldig met de gemeente Westerkwartier in gesprek geweest. Er zijn daar al kleine 

maatregelen genomen. Dit is verder aan de bewoners en de gemeente Westerkwartier, 

vanzelfsprekend hebben we wel afstemming en contact met Westerkwartier.  

 

De geachte van bewoners was, naast maatregelen in de kern zelf, dat het verder afremmen van de 

snelheid bij de komgrens, die zich op het grondgebied van de gemeente Groningen bevindt, effect 

kan hebben op de verkeersveiligheid. Hiervoor hebben zij ons benaderd. Na onderzoek en 

raadpleging van omwonenden hebben wij geconcludeerd dat er helaas geen simpele aanvullende 

maatregelen mogelijk zijn. De huidige vormgeving van de komgrens heeft al een snelheidsremmend 

effect en verdere versmalling is niet mogelijk. Het plaatsen van een drempel heeft bovendien 

trillingsoverlast en eventuele schade aan aangrenzende woningen als risico en dat is onwenselijk.  

 

Naast de snelheid in de kom zelf bleek uit een latere enquête, georganiseerd door de bewoners, dat 

fietsers ongemak en onveiligheid ervaren op het Hoendiep tussen de Poffert en de rotonde 

Westpoort. De resultaten van deze enquête hebben zij in juli 2022 aan mij aangeboden, in 

aanwezigheid van de pers. Wij hebben de mogelijkheden om hier aanvullende maatregelen te nemen 

onderzocht. Uitkomst hiervan is dat een wegversmalling niet wenselijk is vanwege het risico dat 

gemotoriseerd verkeer zal uitwijken naar de fietsstrook. Wat wel mogelijk bleek is een drempel 

omdat er in de directe omgeving geen bebouwing aanwezig is waardoor hier geen risico is van 

overlast door trillingen en/of schade. Wij zijn dan ook voornemens om halverwege het tracé een 

drempel aan te brengen waarmee de snelheid van gemotoriseerd verkeer omlaag wordt gebracht en 

de verkeersveiligheid zal verbeteren. Met deze drempel komen wij tegemoet aan de zorgen van de 

bewoners en van fietsers. Ik vertrouw erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Philip Broeksma, wethouder  

 

 


